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a small garden behind our house. It is beautiful all year round. When

spring comes， the garden is all green. The ground is just like a green

blanket. Birds are singing in the trees. The quiet garden becomes

lively. In summer all kinds of trees grow tall and strong. Golden

sunflowers blossom to the sun， waving in the wind. Some other

flowers are as red as fire， giving sweet smell and inviting many bees

dancing around them. When it is autumn， apples， pears and

other fruits come out from the leaves， just like bells hanging in the

trees. On the ground， you can see oranges， big pumpkins here

and there. After a snow in winter， the trees in the garden are

covered with snow. The ground is all white with only some green

leaves of vegetable sticking out from beneath. What a beautiful

garden！ 我们的花园 我们的房子后面有一个小花园，它一年

四季都很美。 当春天来的时候，花园一切都是绿色的。地面

像一条绿色的毯子，鸟儿在树上唱歌，安静的花园顿时有了

生机。 在夏天，各种各样的树长得又高又壮。金黄色的向日

葵对着太阳，在风中挥舞。其他的一些花红得像火，引来了

许多蜜蜂在花丛中翩翩起舞。 当秋天来的时候，苹果、梨和

其他一些果子从叶子间探出头来，像风铃一样垂悬在树上。

在地面上，你到处能看到橘子和大南瓜。 在冬季一场雪过后

，花园里的树木被雪覆盖着，地面上一片银白，惟有一些蔬

菜叶子微微露出一点绿色。 多么美丽的花园啊！ 100Test 下载
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